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باخ: میزبانی ژاپن فراتر از انتظارات ما بود
رییس کمیته بین المللی المپیک پیش از اختتامیه گفت که تاریخ در مورد 

بازی هایی که در شرایط غیرمعمول برگزار شد قضاوت می کند.
به گزارش ایسنا و به نقل از کیودو، توماس باخ در آستانه مراسم اختتامیه المپیک 
توکیو که  برگزار می ش��ود در یک کنفرانس خبری گفت:من هرگز در مورد آمادگی 
ژاپن، کمیته س��ازماندهی و مردم ژاپن شک نداش��تم. توکیو بهترین شهر المپیکی 
اس��ت که تا به حال آماده ش��ده است. در واقع باید تاکید کنم میزبانی ژاپن فراتر از 

انتظارات ما بود.
باخ تصمیم متمایز کردن المپیک توکیو با بازی های گذشته را به دلیل همه گیری 
کرونا توجیه کرد. او گفت: من نمی خواهم قضاوتی داش��ته باش��م اما آنچه ما اکنون 
می توانی��م ببینیم این اس��ت ک��ه بازی های المپی��ک در زمانی اتف��اق می افتد که 
جه��ان در آرزوی چنین نمادی از امید اس��ت و هم چنین کارآمدی نش��ان می دهد 
 ک��ه حت��ی در این ش��رایط، ش��ما می توانید چنین روی��داد جهانی ب��ا این عظمت 

را سازماندهی کنید.
  ب��ه همین خاطر تاریخ درباره ما و این دوره قضاوت خواهد کرد. به گفته کمیته 
برگزاری، تس��ت کرون��ا بیش از ۳۸۰ نف��ر از افراد مرتبط با المپی��ک توکیو مثبت 
بوده اند، اما اکثر آن ها کارگران و س��اکنان ژاپن بوده اند که در دهکده ورزش��کاران 

اقامت نکرده اند.

المپیک ۲۰۲۰ توکیو

مصاف حساس و سنتی تانک روس و اسنایدر آمریکایی 
در فینال المپیک

چهره نفرات راه یافته به فینال اوزان ۶۵ و ۹۷ کیلوگرم کشتی آزاد المپیک توکیو 
مشخص شد.

به گزارش ایس��نا، در پایان رقابته��ای مرحله نیمه نهایی اوزان ۶۵ و ۹۷ کیلوکرم 
کشتی آزاد المپیک توکیو، چهره نفرات راه یافته به فینال این اوزان مشخص شد.

در جریان دو دیدار نیمه نهایی وزن ۶۵ کیلوگرم، حاجی علی یف دارنده ۳ طلای 
جه��ان و یک برنز المپیک از آذربایجان در ی��ک مبارزه دیدنی و جذاب ۱۲ بر ۵ از 

سد باجرانگ دارنده مدال نقره جهان از هند گذشت و فینالیست شد.
در دیگر دیدار نیمه نهایی این وزن اوتوگورو دارنده مدال طلای جهان از ژاپن در 
یک مبارزه دش��وار با نتیجه ۳ بر ۲ از س��د گاژی مراد رشیداف دارنده مدال طلای 

جهان از روسیه گذشت و فینالیست شد.
همچنین در جریان برگزاری دیدارهای نیمه نهایی وزن ۹۷ کیلوگرم، عبدالرشید 
س��عدالله یف دارنده ۵ طلای جهان و المپیک و ملقب به تانک روس مقابل رینری 
س��الاس پرز از کوبا با یک کش��تی حساب ش��ده با نتیجه ۴ بر صفر پیروز شد و به 

فینال رسید.
در دیگر مب��ارزه نیمه نهایی وزن ۹۷ کیلوگرم، کایل اس��نایدر دارنده مدال های 
ط��لای جه��ان و المپیک از آمریکا که او نیز همچون دیگر کش��تی گیران آمریکا از 
آمادگی بالای بدنی برخوردار بود، مقابل س��لیمان کارادنیز دارنده مدال های طلا و 
نقره اروپا از ترکیه به راحتی و با نتیجه ۵ بر صفر به برتری رسید تا فینال حساس 
و دیدنی این وزن بعد از ظهر فردا )ش��نبه( میان اس��نایدر و س��عدالله یف دو رقیب 

سنتی وزن ۹۷ کیلوگرم برگزار شود.
مرتضی قیاس��ی در ۶۵ و محمدحسین محمدیان در وزن ۹۷ کیلوگرم دو نماینده 

ایران در این اوزان بودند که با شکست مقابل رقبایشان حذف شدند.
اس��امی نفرات فینالیست اوزان ۶۵ و ۹۷ کیلوگرم کش��تی آزاد المپیک توکیو به 

شرح زیر است:
وزن ۶۵ کیلوگرم: تاکوتو اوتوگورو)ژاپن( - حاجی علی یف)آذربایجان(

وزن ۹۷ کیلوگرم: عبدالرشید سعدالله یف)روسیه( - کایل اسنایدر)آمریکا(

تیم ملی فوتبال مکزیک مدال برنز را کسب کرد
تیم ملی فوتبال مکزیک مسابقه رده بندی المپیک را برابر ژاپن برنده شد.

به گزارش ایلنا، تیم ملی فوتبال مکزیک در بازی رده بندی فوتبال مردان المپیک 
توکیو ۲۰۲۰ عصر امروز به مصاف ژاپن رفت و به برتری دست پیدا کرد.

تیم ملی مکزیک در این مسابقه با نتیجه سه بر یک به پیروزی دست یافت و مدال 
برنز مسابقات را از آن خود کرد.

در بازی فینال این مس��ابقات فردا تیم های برزیل و اس��پانیا به مصاف هم خواهند 
رفت.

لاپورتا:

رییس باشگاه بارسلونا گفت: مسی خوشحال 
نیست؛ او می خواست بماند و دنبال بهترین راه 

بودیم ولی غیرممکن بود.
ب��ه گ��زارش ایرنا از پایگاه اطلاع رس��انی باش��گاه 
بارس��لونا، خوان لاپورتا، رییس باش��گاه بارس��لونا در 
کنفرانس��ی اضطراری درباره پایان همکاری با لیونل 
مسی اظهار داشت: این باشگاه با ۱۲۰ سال سابقه از 
همه بالاتر است، حتی از بهترین بازیکن تاریخ جهان. 

ما همیشه از مسی سپاسگزار خواهیم بود.
وی در ادامه افزود: ش��رایط فیرپلی مالی اجازه نداد 
ق��راردادی که می خواس��تیم را با مس��ی ببندیم. لئو 
می خواس��ت بماند و ما هم می خواس��تیم او در کنار 
ما باش��د اما شرایط اقتصادی باشگاه و حقوق ها باعث 

عدم تمدید مسی شد.
رییس باش��گاه بارس��لونا در ادامه خاطرنشان کرد: 
تمام تلاش��مان را برای تمدید قرارداد مس��ی کردیم 
اما مس��ائلی اجازه تمدید نداد. می خواستیم با مسی 
قراداد پنج س��اله ببندیم و خود او هم راضی بود. باید 
به قوانین لالیگا پایبند باش��یم ام��ا کاش کمی بهتر 
بودند. حالا بعد از مس��ی مرحله جدیدی در باش��گاه  
ش��روع خواهد شد. ما همیشه سعی می کنیم بهترین 

تصمیم را برای باشگاه بگیریم.
وی همچنین بیان داش��ت: ۶ م��اه پیش مدیریت 
این باش��گاه را بر عهده گرفتم. آمار و ارقام به ش��دت 
وحشتناک بود و وضعیت بدتر از چیزی بود که انتظار 
می رفت. ما هر کاری برای نگه داش��تن مس��ی انجام 
دادیم و توافق هم کردیم. شرایط مالی سبب شدند که 
نتوانی��م توافق را ثبت کنیم. در واقع لیگ به ما اجازه 
ثبت تمدید قرارداد مس��ی را نداد. اگر این اتفاق رخ 
می داد، باشگاه وارد یک مشکل چندین ساله می شد. 
لاپورتاتصریح کرد: نمی خواستم امید واهی بدهم. ما 

به دلیل ش��روع لیگ زمان زیادی نداشتیم. مسی هم 
به زمان نیاز داش��ت تا با باش��گاه دیگری توافق کند. 
بارسلونا بدون مسی هم می تواند همچنان برای کسب 
جام رقابت کند. کار تمدید قرارداد با لئو راحت شده 
ب��ود چون خودش کار را راحت ک��رده بود اما قوانین 
فیرپلی مالی مانع تمدیدش شد. ناراحت کننده است 
که بازیکنی مثل مسی در این شرایط کرونا، نمی تواند 

خداحافظی ای را که شایسته اش است انجام بدهد.
وی درباره جذب بازیکنان گفت: مردم می پرس��ند 
چطور توانس��تیم در این ش��رایط آگوئرو، امرسون و 
دیپای را جذب کنیم؟ چون آنها افرادی هس��تند که 
ش��رایط خاصی را در مورد دستمزدشان پذیرفتند و 
ما از این بابت سپاس��گزاریم. اگ��ر با CVC موافقت 

می کردیم همه چیز حل می شد اما این کار تاثیر بدی 
طی ۵۰ س��ال آینده، روی باش��گاه متحمل می کرد. 
لالی��گا با پیش��نهادی که ما دادی��م، مخالفت کرد و 
موافقت ک��ردن با توافق لالیگا با CVC، باش��گاه را 
وارد یک مشکل بزرگ می کرد. سقف حقوق بازیکنان 
از ۱۱۰ درص��دی که لالیگا به ما داده بود، عبور کرده 
بود. لیگ می خواست مسی در لالیگا بماند ولی بعضی 
قوانین اجازه نمی داد. اگر ما پیش��نهاد لالیگا را قبول 
می کردیم، ۱۵٪ سقف حقوق بالاتر می رفت ولی این 

مشکلی را حل نمی کرد.
لاپورتا درباره وضعیت مس��ی اذعان داش��ت: مسی 
خوش��حال نیس��ت. او می خواس��ت بماند. به دنبال 
بهترین راه بودیم ولی غیرممکن بود. ش��رایط خیلی 

پیچیده بود. حالا سقف حقوق بدون مسی ۹۵ درصد 
هست. لیگ به ما گفته بود، چیزی که منطقی هست 
ای��ن خواه��د بود که قوانی��ن را رعای��ت کنید. لیگ 
می خواست مس��ی بماند ولی دیگر باشگاه ها از لیگ 
خواستند تا بارس��ا قوانین و مقررات را رعایت کند و 
جای هیچ اس��تثنایی باقی نماند؛ حتی اگر به قیمت 
رفتن مسی از لیگ باشد. امکان ندارد که لیگ نظرش 
را تغیی��ر بدهد. این یک فرضیه اس��ت. باید واقع گرا 
باش��یم. وی همچنین درباره فسخ قرارداد با دمبله و 
گریزمان برای کاهش دس��تمزدها خاطرنش��ان کرد: 
بارس��لونا س��ال های قبل چیزهای زیادی را از دست 
داد و باید شرایط را درست کنیم. نمی شود این ارقام 
را به ش��ما بگوییم و بعدا به تمام اعضا اعلام خواهیم 
کرد. دمبل��ه و کوتینیو؟ به خاطر ق��رارداد هایی که 
با آنها بس��ته ش��ده، نمی توانس��تیم ق��رارداد برخی 
بازیکنان را برای کاهش حقوق فس��خ کنیم. یک بند 
های اجباری در قراردادشان بود که در صورت فسخ، 
بارس��لونا در دادگاه می باخت. رییس باشگاه بارسلونا 
گفت: با لیدرهای تیم صحبت کردم و ازشان خواستم 
هر کاری که می توانند برای س��اخت یک دوره جدید 
انج��ام بدهند و بای��د بازیکنان ج��وان را وارد میدان 
کنیم. وارد یک دوره جدید بدون حضور مسی شدیم. 
چیزی راجع به آینده مس��ی نمی دان��م که کجا قرار 
است برود. همیشه شایعات علاقه باشگاه های متعدد 
وجود دارد. برای مس��ی و خانواده اش هر جا هستند 
آرزوی موفقی��ت می کنم. همیش��ه بارس��لونا خانه او 
خواهد بود. لاپورتا در پایان گفت: نمی توانیم اس��امی 
و لیس��ت اش��خاص خاصی رو بدهیم، حتی اگر آنها 
دلیل و باعث و بانی این وضعیت فاجعه بار و مشکلات 
 باش��ند. ما فق��ط فصل قب��ل ۴۸۷ میلیون ی��ورو از 

دست دادیم.

تیم فوتس�ال ملی حفاری در هفت�ه اول رقابت های لیگ 
برتر کشور در اهواز برابر حریف خود مغلوب شد.

به گزارش ایرنا تی��م ملی حفاری در هفته اول رقابت های لیگ 
برتر فوتسال کشور میزبان تیم سن ایچ ساوه در اهواز بود که این 

دیدار با برتری ۲ بر یک سن ایچ به پایان رسید.
تیم سن ایچ در نیمه اول موقعیت هایی روی دروازه حریف خلق 
کرد و با اس��تفاده از تجربه بازیکنانش موفق شد ۲ گل به حریف 
بزند، اما ملی حفاری نتوانس��ت از موقعیت های خود بهره لازم را 
ببرد. در نیم��ه دوم بازیکنان ملی حفاری بازی بهتری به نمایش 
گذاش��ته و یک گل به ثمر رس��اندند. تیم مل��ی حفاری که چند 
بازیک��ن باتجرب��ه خود را در اختیار نداش��ت، در اواخر بازی چند 

موقعیت گلزنی به دس��ت آورد که بازیکنان این تیم نتوانس��تند 
به��ره لازم را ببرن��د. در این دیدار فرش��اد کلاه کج تک گل ملی 

حف��اری را به ثمر رس��اند همچنین علی مروتی ۲ بار برای س��ن 
ایچ گلزنی کرد.

هر ۲ تیم سن ایچ و ملی حفاری در حالی به مصاف هم رفتند که 
فصل قبل به ترتیب در مکان های س��وم و پنجم جدول رده بندی 

گروه ب مسابقات لیگ برتر فوتسال قرار گرفتند.
تی��م ملی حفاری در فصل گذش��ته نتایج ضعیفی کس��ب کرد 
و نتوانس��ت از گروه خ��ود صعود کند که ای��ن موضوع نارضایتی 

هوادارانش را به همراه داشت.
نماینده خوزس��تان در این فصل با ترکیبی از بازیکنان جوان و 
باتجربه پا به مس��ابقات گذاش��ته و هدایت این تیم بر عهده رضا 

داودی نژاد است.

تیم فوتسال ملی حفاری رقابت های لیگ برتر را با شکست آغاز کرد

سرپرس�ت تیم ملی فوتبال ایران گفت: از سوم شهریورماه 
اردوی�ی را با حضور بازیکنان ش�اغل در لی�گ برتر فوتبال با 
رعایت کامل پروتکل های بهداش�تی آغاز خواهیم کرد و یک 
بازی درون اردویی در تاریخ هش�ت ش�هریورماه طبق برنامه 

انجام خواهیم داد.
به گزارش ایرنا، مجتبی خورشیدی درباره جلسه سرمربی تیم ملی 
فوتبال ایران)دراگان اس��کوچیچ( با شهاب الدین عزیزی خادم)رییس 
فدراس��یون فوتبال( اظهار داشت: این نشست با حضور شهاب الدین 
عزیزی خ��ادم، دراگان اس��کوچیچ و من برگزار ش��د و در خصوص 

مسائل مختلف بحث و تبادل نظر شد.
وی افزود: سرمربی تیم ملی در ابتدا در خصوص موارد و مشکلاتی 
که در مس��یر تیم ملی تا پایان مرحل��ه نهایی رقابتهای انتخابی جام 
جهان��ی ۲۰۲۲ قط��ر وج��ود دارد، توضیحاتی را ارائ��ه کرد و رئیس 
فدراس��یون با اعلام حمایت همه جانبه فدراس��یون از تیم ملی، این 
اطمین��ان را به کادر فنی دادن��د که تمام برنامه ها و اردوهای در نظر 
گرفته ش��ده از سوی کادر فنی ش��امل امکانات لجستیکی، اردویی، 
بازی های دوس��تانه برای حضور قدرتمند ملی پوش��ان در مس��ابقات 
مرحله نهایی انتخابی جام جهانی، طبق زمان بندی اجرا خواهد شد.

وی در ادامه در خصوص دستیاران ایرانی و خارجی تیم ملی گفت: 
مواردی نیز در رابطه با بحث دس��تیاران ایرانی و خارجی اس��کوچیچ 
مطرح شد و رئیس فدراسیون دستور داد قراردادها این افراد سریعتر 

منعقد شود.
سرپرس��ت تیم ملی با اش��اره ب��ه برنامه و اردوهای آماده س��ازی 
تی��م ملی پی��ش از دیدار برابر س��وریه گفت: از س��وم ش��هریورماه 
اردوی��ی را با حض��ور بازیکنان ایرانی ش��اغل در لی��گ برتر فوتبال 
ب��ا رعایت کام��ل پروتکل های بهداش��تی آغاز خواهی��م کرد و یک 

 بازی درون اردویی در تاریخ هش��ت ش��هریورماه طب��ق برنامه انجام 
خواهیم داد.

وی در ادامه اضافه کرد: از هش��ت ش��هریورماه ک��ه اردوی اصلی 
ما پیش از دیدار برابر س��وریه اس��ت، شروع می ش��ود و لژیونرها به 
اردوی تی��م ملی اضافه خواهند ش��د. با توجه ب��ه اینکه هنوز بحث 
میزبان��ی و اینکه مس��ابقات به ص��ورت رفت و برگش��ت یا متمرکز 
برگ��زار می ش��ود را کنفدراس��یون فوتبال آس��یا به صورت رس��می 
اع��لام نک��رده اس��ت، ممک��ن اس��ت تغییرات��ی در برنام��ه اردویی 
 پی��ش از ب��ازی براب��ر س��وریه که ۱۱ ش��هریورماه اس��ت، داش��ته

باشیم.
خورشیدی در پایان خاطر نشان کرد: برای تماشای بازی فینال جام 
حذفی به همراه اس��کوچیچ و وحید هاشمیان یکشنبه ۱۷ مردادماه 
به اصفهان می رویم. همچنین مقرر ش��د جلسه ای را با حضور حیدر 
بهاروند و س��هیل مهدی برگزار کنی��م و در خصوص برنامه اردوی و 
مسابقات تیم ملی و لیگ برتر با یکدیگر به تعامل برسیم تا لیگ برتر 
با کمترین تعطیلی به اهداف خود برس��د. پی��ش از اردوی تیم ملی 
نشس��تی را نیز با کادر پزشکی تیم ملی در خصوص مصدومیت ها و 

پروتکل های بهداشتی خواهیم داشت.

با اعلام مجتبی خورشیدی؛

زمان آغاز اردوی تیم ملی فوتبال ایران مشخص شد

مسی می خواست بماند اما غیرممکن بود

امیرحسین زارع: امیدوارم ذره ای دل مردم را شاد کرده باشم
اع�ام خب�ر جدایی لیونل مس�ی از باش�گاه 
بارس�لونا، واکنش ها و حواش�ی زیادی به همراه 
داش�ت. ش�هر بارس�لونا پس از اعام این خبر 
به دلیل ش�دت اعتراضات ه�واداران کاپیتان و 
اسطوره این باشگاه در وضعیت ویژه و فوق العاده  

قرار گرفت.
به گزارش ایرنا، بود که باشگاه بارسلونا در بیانیه ای به 
صورت رسمی اعلام کرد که قرارداد لیونل مسی تمدید 
نخواهد ش��د و کاپیتان و اسطوره این باشگاه، از بارسا 
خواه��د رفت. این اتفاق در حال��ی رخ داد که همگان 
منتظر تمدید پنج س��اله قرارداد بین طرفین بودند و 
س��تاره آرژانتینی هم به عملی شدن این ماجرا تمایل 
داشت اما محدودیت های مالی لالیگا منجر به جدایی 
لئو و آبی اناری ها از یکدیگر شد. با این وجود این خبر 
آنقدر شوکه کننده و غیرقابل باور بود که تمام جهان را 
تحت تاثیر خود قرار داد و در کنار شایعات ریز و درشتی 
که پیشرامون آن به گوش می رسد، شهر بارسلونا را هم 
در وضعی��ت فوق العاده قرار داده اس��ت. عده زیادی از 
هواداران بارس��ا جلوی درِ باشگاه تجمع کرده اند و در 
حال شعار دادن و اعلام اعتراض خود هستند. برخی از 
آنها معتقدند فلورنتینو پرز، رییس باشگاه رئال مادرید 
باعث این جدایی بوده و برخی دیگر باش��گاه را مقصر 
می دانند. از سوی دیگر بخش قابل توجهی از هواداران 
تیم کاتالانی بهت زده با لباس مس��ی در محل حاضر 
شده اند و اش��ک می ریزند. آنها هنوز جدایی کاپیتان 
تی��م خود را پس از ۱۵ س��ال حضور حرفه ای در تیم 
بزرگسالان باور نکرده اند. اما در رسانه ها نیز اخبار ضد 
و نقیض و متفاوتی شنیده می شود. ابتدا شایعه شد که 
باشگاه بارسلونا برای تحت فشار قرار دادن لالیگا دست 
به انتش��ار این خبر زده و نباید جدایی مس��ی را ۱۰۰ 
درصد و قطعی دانس��ت. رس��انه "کادناسر" در همین 

رابطه از جانب یکی از مدیران باش��گاه بارسلونا اعلام 
کرد که چنین چیزی صحت ندارد و باشگاه قرار نیست 
لالیگا را تحت فشار بگذارد تا قوانین خود را عوض کند. 
در طرف دیگر سوال بزرگ این است که مسی به کدام 
باشگاه می پیوندد. پس از اعلام جدایی او پاریسن ژرمن، 
مهمترین مقصد مس��ی عنوان شد اما پس از گذشت 
چند س��اعت ابهام های زیادی در مسیر انتقال مسی 
به پاریس به وجود آمده اس��ت. ناصر الخلیفی، مالک 
متمول باشگاه فرانس��وی برای خرید مسی، باید یک 
مهاجم بزرگ خ��ود یا چند مهره تاثیرگذار خود را به 
فروش برساند. احتمال می رود امباپه جدی ترین گزینه 
برای جدایی باش��د. روزنامه اکیپ خبر داده که یکی 
از مدیران باش��گاه پاریس اعلام کرده خرید مسی غیر 
ممکن اس��ت چرا که مسی حدود ۸۰ میلیون یورو از 
خزانه باش��گاه را سالانه به خود اختصاص خواهد داد. 
ح��ال باید دید در ادامه چه اتفاقاتی رخ می دهد. فعلا 
شهر بارسلونا در حالت ویژه  و وصف نشدنی قرار دارد و 
رسانه های اروپایی نیز ناباورانه در حال مخابره آخرین 
حواشی و شایعات پیرامون مقصد بعدی مسی و اینده 
باشگاه بارسلونا هستند. چیزی که می توان با قطعیت 
درباره اش صحبت کرد این اس��ت که دیش��ب، بخش 

اعظمی از مردم شهر بارسلونا تا صبح نخوابیدند.

اعلام خبر جدایی مسی از بارسلونا این شهر را در وضعیت ویژه قرار داد

آزادکار وزن ۱۲۵ کیلوگ�رم ای�ران پ�س از 
کس�ب م�دال برن�ز بازی ه�ای المپیک ضمن 
تشکر از همه اعضای کادر فنی ابراز امیدواری 
ک�رد که با این م�دال دل مردم را ش�اد کرده 

باشد.  
به گزارش خبرنگار اعزامی ایس��نا ب��ه توکیو، امیر 
حسین زارع ضمن بیان این مطلب افزود: خدا رو شکر 
می کنم که از این مس��ابقات دست خالی برنگشتم و 
امیدوارم توانسته باشم ذره ای از زحمات همه عزیزانی 
را که برای من زحمت کشیده اند را جبران کنم و دل 
مردم ایران را کمی ش��اد کرده باش��م که در این ایام 
بسیار سختی کش��یدند. او خاطرنشان کرد: المپیک 
میدان بزرگی است، به خصوص برای من که نخستین 
تجرب��ه ام ب��ود ولی حت��ی در این می��دان بزرگ هم 
می توانستم بهتر از این ظاهر شوم و حتما اگر توفیق 
حضور در المپیک های بعدی را داشتم با نتیجه بهتری 
از تش��ک خارج خواهم شد و برای مردم عزیز کشورم 
خوش رنگ ترین مدال را به دس��ت خواهم آورد. او  در 
ادامه افزود: من پیش از این هم با گنوتیوا ش��ولی که 
قهرمان بزرگی اس��ت کشتی گرفته بودم و مسابقه را 
ب��رده بودم  این بار هم کش��تی را جلو بودم و تنها با 
یک غفلت چند امتیاز از دس��ت دادم و نتوانس��تم در 

میانه کشتی برگردم ولی امیدوارم که مدال آینده من 
طلایی باشد.

زارع در پاس��خ به می��زان توانایی و تکنیک حریف 
آمریکای��ی ک��ه قهرمان س��نگین وزن ش��د، اظهار 
کرد: خیلی کش��تی گیر خوبی بود و م��ن از قبل او را 
می شناختم و بس��یار دوست داشتم تا با این قهرمان 
کش��تی بگیرم و دقیقا از تکنیک های این کشتی گیر 
شناخت داشتم ولی نش��د که در فینال با هم مبارزه 

کنیم و امیدوارم در آینده نزدیک این اتفاق بیفتد.
او در ادام��ه ب��ار دیگر از مردم ای��ران به خصوص از 
همش��هریانش تش��کر کرد و افزود: همه مردم برای 
موفقیت ما در سراس��ر ای��ران دعا کردن��د که بدون 
حمایت و دعای خیر آن ها  ما هرگز موفق نمی شدیم 
و من مدال��م را تقدیم مردم ک��ردم مردمی که در 
ای��ن ایام و با وجود این بیماری، روزگاری س��ختی 
را می گذرانند و بسیاری از بزرگان این سرزمین را 
ما بخاطر کرونا از دس��ت دادیم امیدوارم زودتر این 
ویروس تمام شود و ما هم توانسته باشیم ذره ای دل 
مردم را شاد کرده باشیم. ملی پوش کشتی ایران در 
پاس��خ به کسب مدال نقره حس��ن یزدانی و این که 
نق��ره او آیا روی روحی��ه باقی نف��رات تاثیر منفی 
گذاشته گفت : حسن یزدانی سردار تیم ما بود و این 
نتیج��ه همه ما  را غافل گیر کرد، همه چیز در رقابت 
دیروز این پهلوان خوب پیش می رفت و تقریبا کشتی 
را برده بود ولی شاید خواست خدا نبود ولی امیدوارم 
حس��ن آقا که برای ما سمبل ممارست و پیشتکار و 
اراده اس��ت به عنوان یک الگو برای همه ما حقش را 
پس بگیرد. او در پای��ان گفت: از تمامی اعضای کادر 
فنی و به خصوص رییس فدراس��یون به خاطر حضور 
پر رنگ شان و حمایت های همیشگی شان و هم چنین 

خانواده و دوستانم تشکر می کنم.

15 April 2018 

15 April 2018 


